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Under hösten 2017 gjorde Samhällsbyggnadsnämnden en fördjupning avseende 
målet om ett mer hållbart resande inom kommunen. Vi kunde gemensamt 
konstatera att det behövs en ordentlig satsning på åtgärder om målet att dubblera 
resandet med kollektivtrafik skall kunna uppnås.
Vänsterpartiet Gävle arbetar som väl är känt för att kollektivtrafiken skall vara 
avgiftsfri. Det är ett sätt att snabbt kunna uppnå fördubblingsmålet.
På Samhällsbyggnadsnämndens novembersammanträde togs också ett beslut 
om utredning om avgiftsfri kollektivtrafik för unga.  Utredningen ska belysa 
ekonomiska för – och nackdelar för individ och kommun, förväntade 
miljöeffekter, jämställdhetspåverkan samt utreda konsekvenser för 
tillgänglighet / kvalité / turtäthet och liknande konsekvenser. 
2 alternativ ska utredas. Dels att unga kan resa avgiftsfritt inom kommunen och 
dels att unga kan resa avgiftsfritt inom länet.
Under 2017 diskuterades det om +65 resornas framtid. Trots att dessa resor är 
mycket uppskattade så kunde vi se att det under lång tid var oklart om att dessa 
avgiftsfria resor skulle kunna fortsätta. 
I sommar kommer många barn och ungdomar att kunna resa avgiftsfritt under 
sommarlovet som ett resultat av Vänsterpartiet uppgörelse med regeringen.
När vi nu ser på resultatet av vårt mål om ett hållbart resande så kan vi på nytt 
konstatera att det lyser rött. Målet uppnås inte heller under 2017.
Vad vänsterpartiet vill är klart!
Frågan är nu:
Vad vill alliansen göra för ett målet ska kunna uppnås?
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